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ČESKO: Pražské centrum zaplněné turisty je příjemným zjištěním o stavu covidu a přístupu
k němu. Řada lidí už jej bere jaksi přirozeně a nenechává se jím otrávit, byť zprávy o něm
se výrazně liší. Již známí zaprodanci Big Pharmě buší na poplach a vyhrožují dalšími
vlnami, lidé na to většinou neslyší a daleko větší obavy mají z podzimního probuzení do
reality a jinovatky na kdysi teplých radiátorech. Plno onemocnění a nachlazení budou jistě
připisovat pandemickému stavu, nicméně ve skutečnosti se může stát, že národ bude
především mrznout, než by umíral na zákeřný vir.

Praha však není plná jen zahraničních turistů, je v ní mnohem více slyšet ukrajinština. Tzv. uprchlíci
před válkou se tu usazují a množství luxusních vozidel s označením UA je předzvěstí kumulace
tamního kapitálu u nás. A opravdu, dochází k tomu, že bohatí Ukrajinci pocházející ze země, do které
naše vláda posílá mimo zbraní i velkou finanční pomoc, začali hledat způsob, jak tady u nás
investovat. A rozhodně nejde jen o jednotlivce otvírající například malou restauraci s ukrajinskými
specialitami a dobrotami, kdy je ruský boršč nazýván ukrajinským, ale majitelé drahých mercedesů
chtějí investovat miliardy a poohlíží se po již zavedených velkých firmách. My se tedy můžeme ptát,
jak je toto možné? Může nám připadat divné, že na soukromých kontech Zelenského, Kličků a dalších
,,bojovníků“ proti Rusku leží mnoho miliard eur či dolarů, aniž by tito Západem vyzdvihovaní
hrdinové vrátili své zemi zpět část toho, co v ní záhadným způsobem posbírali a v cizině poté uložili.
Je neuvěřitelné, jak velký majetek nashromáždil komediant za pár let své politické kariéry. A věřte
tomu, že ti, kteří mají přístup k penězům jdoucím ze Západu na podporu války, bohatnou dále, často
právě z našich peněz posílaných Fialou.

 Místo toho volají tamní lídři po dalších finančních injekcích ze Západu a naši hloupí pseudopolitici
se honosí tím, že v porovnání s počtem obyvatel to byla právě naše zadlužená Česká republika, která
dala Zelenskému nejvíce peněz a zbraní. Aby toho nebylo dost, uhradila pohodlnější život stotisícům
Ukrajinců, z nichž se tu řada otočila proto, aby založili účty, na které jim přijdou peníze a vrátila se
zpět. Třešničkou na hořkém dortu jsou miliardáři, kteří tu u nás teď začnou ukládat své všelijak
získané peníze a postupně vytlačí Čechy z jejich pozic. Jak se dá v nejzkorumpovanější zemi světa
dostat čistě k penězům, to si nedovedeme moc představit. Pravdou je, že už nyní jsou ukázkou tohoto
přístupu desítky ordinací ukrajinských dentistů, i když v tomto případu jde výjimečně o pozitivní
úkaz, tedy až na ty ceny, které v nich lidé platí. Peníze jsou mocný čaroděj, podnikatelé, kteří vycítí
možnost prodat svou firmu v době, kdy se zdá, že hůře být nemůže, to asi rádi udělají, ale po jisté
normalizaci stavu se budeme divit, jak málo toho Čechům zůstalo, navíc s přispěním české vlády. To
už není o svetrech v zimě, jsme svědky totální devastace země.

Zelenskyj je však grázl ochotný jít ještě dále. Záporožská elektrárna ostřelovaná ukrajinskými
vojenskými jednotkami je skutečnou hrozbou. Jejich rakety a granáty míří nikoliv na reaktory, ale na
chladící zařízení a příslušenství. To ohrožuje elektrárnu nejvíce, protože přehřáté komponenty
mohou v důsledku udělat více škody, než kdyby byl raketou zasažen přímo reaktor. Ten je
konstruován tak, aby něco vydržel. Jeho přehřátí však může dát vzniknout větší katastrofě. Rusové
tak brání ukrajinskou jadernou elektrárnu před samotnými Ukrajinci, zároveň se snaží zabránit
jaderné katastrofě, která by znamenala ohrožení zdraví lidí v půlce Evropy, a dokonce především
těch, kteří podporují Zelenského nejvíce, tedy Poláky, část Německa a Slovenska. Jsme tak opět
svědky toho, jak je kyjevskému mužíkovi úplně vše jedno, a i když Polskem údajně prošlo 5.5 milionů
Ukrajinců, klidně udělá vše proto, aby mrak po výbuchu jaderné elektrárny zamořil naše severní
sousedy. Ostatně chtělo by se říct dobře jim tak, ale samozřejmě nic takového nikdo nikomu nepřeje,
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a i přes extrémně protiruské chování jsou pořád Poláci nám blízcí Slované. Naopak chování
Zelenského je ukázkou toho, kam až může tento Američany a Západem dosazený prezident zajít.

Rusové tak mají mnoho důvodů udělat vše pro co nejrychlejší ukončení bojů s výsledkem, kterým
bude obsazení většiny Ukrajiny. Přestože se Seznam a další naše média snaží vyvolat dojem, že
Ukrajinci zastavili postup ruských jednotek, dokonce se přiblížili zpětpřevzetí Krymu, opak je
pravdou. Partyzánské způsoby boje, kterými se prezentuje Kyjev, jsou nyní znatelné právě na jižním
poloostrovu, ale ostřelování jaderné elektrárny americkými raketami je mnohem nebezpečnějším
projevem poslušnosti Zelenského velení dodavatelům zbraní. Co  z toho může vzniknout, to jsme
poznali při havárii Černobylu, a je evidentní, že Zelenskyj a jeho páni z Washingtonu vůbec osud lidí
kolem elektrárny a Evropanů nezajímá. Na bedrech Rusů je nyní možná nejsložitější úkol, kterým je
obrana jaderného kolosu před jeho nedávným majitelem. Doufejme, že se to podaří a zároveň že boje
brzy ustanou a my se budeme moc soustředit na náš vlastní vnitřní boj s covidovými maniaky a
propagátory svetrů. Máme zemi bez fungujícího prezidenta a zavšivenou parazity z Pětikoalice
hádajícími se mezi sebou o tom, kdo bude na podzim a v zimě preferován při nedostatku plynu.
Očekávat, že kvůli nám Němci omezí svůj průmysl, aby nám svůj plyn poslali, je totální nesmysl a
lháři musí být potrestáni. Čeká nás tu mnoho práce.
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